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Styrelsemöte 2025-05-21 
 

 

 
Tid och plats: 18:15-20:30 i HOK-stugan  
Närvarande ledamöter: Johanna Bygdell, Björn Larsson, Ulf Lindahl, Martin Stattin, Anita Galin och 
Lollo Engberg. 
Adjungerade: Lars Jakobsson 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Björn Larsson förklarade mötet öppnat. 

 
2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Johanna B valdes till justerare för mötet. 
 

4. Härnö Trail 
Lars Jakobsson var inbjuden för att diskutera Härnö Trail. Lars J och Erik Pallin är nya tävlingsledare 
för loppet. Fokus i närtid är att förstå organisationen och få ihop ett bra gäng. Inför loppet 4 okt 
2025 blir det inga större förändringar, men framöver kan mycket utvecklas. Redan nu har 
planeringsgruppen utökats till en större grupp än tidigare. År 2026 blir det 10:e gången som Härnö 
Trail officiellt genomförs (efter ett testlopp år 2016). All ekonomisk hantering kring Härnö Trail går 
via HOK´s kassör Johanna B. Marknadsföring av loppet diskuterades. 
 

5. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 2025-05-07 gicks igenom. Särskilt punkterna kring kartansvarig och 
markägarfrågor måste diskuteras vidare framöver. 
 

6. Ekonomisk rapport 
Driftsbidraget från Härnösands kommun á drygt 100.000 kr har inkommit till HOK. Björn L avser att 
kontakta den nya chefen för Fritidsförvaltningen för allmänna diskussioner, inte bara kring 
ekonomi. 
 

7. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Idrottsforum 
Protokoll har inkommit från Idrottsforum, men det kräver ingen åtgärd från HOK. 
 
Klädkommittén 
Erbjudande har inkommit från Noname á 20 % rabatt på träningskläder etc. för HOK´s medlemmar. 
Motprestationen är att HOK beställer klubbkläder endast från Noname under minst tre år.  
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Styrelsen beslutar att: 
acceptera rabattavtalet för HOK´s medlemmar från Nomane. Johanna B och Kicki L sköter det 
praktiska kring avtalets underskrifter, information i nyhetsbrev etc. 
 

8. Inkomna/kvarvarande ärenden för behandling 
 
Likabehandlingsplan 
Härnösands kommun har en ny mall för dokumentet. Johanna B ser till att dokumentet fylls i 
korrekt. 
 
Regler och avgifter i HOK 
Senaste policydokumentet ligger nu på HOK´s hemsidan. 
 
Orienteringstidningen 
Beställning av prenumerationer till ledarna är klart. 
 
Idrottens dag 
Fredag 26 september genomförs åter detta arrangemang. Ev. möjliga aktiviteter diskuterades, t.ex. 
labyrintorientering. Ungdomskommittén tillfrågas om idéer. Björn L kollar med Anna M, huruvida 
ungdomskommittén kan hjälpa till. 
 
ROC (radiokontroll) 
Offert har inkommit från företaget inför ev. inköp. Totalkostnad skulle bli c:a 20.000 kr inkl. två SSR-
enheter. En variant kan vara att ÅOF gör inköpet, så att flera klubbar samverkar, eller att hyra vid 
större tävlingar. Vidare diskussion krävs med tävlings- och sekretariatansvariga. HOK äger redan två 
äldre, trådbundna, radiokontroller. Martin S tar kontakt med Karin Persson i ÅOF för vidare 
hantering. 
 
Skärsviken och fondmedel 
Ett förslag från HOK är att aviserade fondmedel kan användas till bygge av bättre parkering. 
Kontaktperson för Skärsvikens samfällighetsförening är Torgny Jarl, ordförande. 
 
Det moderna ledarskapet 
En kostnad á 300 kr/person för kursen via SOFT gäller. Personligt ansvar att anmäla sig. Det ingår 
bl.a. två diskussionstillfällen á 1 timme. Tränarna och styrelsen i HOK bör medverka. 
 
Kommunikation 
Hur kommunikation inom HOK sker och vad kan vi göra bättre tas upp vid senare möte. 
 
Dialog med kommittéerna 
Torbjörn E, Per E och Johan E inbjudes till nästa möte mån 2 juni, mark- och kartfrågor får särskilt 
fokus. Björn L kontaktar aktuella personer. 
 
Städlista 
Johanna B ordnar några namnförslag som Björn L kan göra en städlista av. 
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Takbyte 
Full aktivitet kan noteras från företaget som genomför uppdraget. Troligen blir takbytet klart före 
sommaren. 
 

9. Nyhetsbrev 
Kicki har satt ihop ett textförslag som går ut inom kort. 
 

10. Övriga frågor 
Inga övriga frågor hade inkommit. 
 

11. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är mån 2 juni kl 18.15. Nästa möte efter det är efter sommaren, ons 20 aug kl 
18.15. 

 
12. Mötet avslutas 
Ordförande Björn Larsson förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Björn Larsson   Johanna Bygdell 
sekreterare   ordförande    justerare 


